

The Cercle des Loisirs de l'Enfant et de la Famille (CLEF asbl)
invites you & your family for a wonderful day in the magical World of Efteling



With 4 million annual visitors, Efteling is the most popular tourist attraction in The Netherlands and one of the best amusement parks in Europe.

For more information:

<http://www.efteling.com> & <http://www.youtube.com/watch?v=j7qXmzoGj04>

Address: Europalaan 1, 5171 KW Kaatsheuvel, The Netherlands

Approximately 150 km from Brussels → 1h30 by car (CLEF encourages carsharing but does not provide transport to the venue)

When ? On Sunday 11 October 2026 from 10:00h till 20:00h (closing time of the park, you can of course leave earlier if you want to)

Important information: Meeting point at **10h00** near the main entrance of the park where you will receive the tickets.

You have to be there punctually because the whole group must enter the park together!
Please respect the efforts of the other participants and all volunteers who organise this event.
We insist on a timely arrival!

Price?

CLEF MEMBERS	
0-3 years	FREE
≥ 4 years	15 €
Adults	45 €

Parking 12,50 €/day/car - to be paid in Efteling separately, not included in the price above

Reminder to the members: the 2026 annual fee has to be paid in order to benefit from the conditions reserved to CLEF members.

Registration: Please register via our website: <https://www.clef-bxl.be>

The **enrolments and the payments** must be done at the latest on **Friday 2 October 2026** on the CLEF bank account:

BE28 3630 2362 7220

BIC: BBRUBEBB

Communication: Efteling + **Family name** (same name as the one used for registration).

Lack of payment at due date will lead to the cancellation of your registration.

Le Cercle des Loisirs de l'Enfant et de la Famille (CLEF asbl)

**vous invite vous et votre famille à une magnifique journée
dans le monde féérique d'Efteling**



Avec ses 4 millions de visiteurs annuels, Efteling est le parc d'attractions favori des touristes aux Pays-Bas et un des meilleurs parcs d'attraction d'Europe.

Pour plus d'information:

<http://www.efteling.com> & <http://www.youtube.com/watch?v=j7qXmzoGj04>

Adresse: Europalaan 1, 5171 KW Kaatsheuvel, Pays-Bas

A environ 150 km de Bruxelles → 1h30 en voiture (CLEF encourage le co-voiturage mais ne prévoit pas de transport jusqu'au site de l'activité)

Quand ? Le dimanche 11 octobre de 10h00 à 20h00 (heure de fermeture du parc, vous pouvez bien entendu quitter les lieux avant si vous le désirez)

Information importante: Rendez-vous à **10h00** près de l'entrée principale où vous recevrez vos tickets. Vous devez être ponctuel car le groupe entier doit rentrer en même temps dans le parc! Merci de respecter les efforts des autres participants et des volontaires qui organisent cet événement. Nous insistons sur votre arrivée ponctuelle!

Prix?

MEMBRES CLEF	
0-3 years	GRATUIT
≥ 4 years	15 €
Adults	45 €

Parking 12,50 €/jour/voiture – à payer à Efteling séparément, non inclus dans le prix ci-dessus

Rappel aux membres: la cotisation 2026 doit être payée afin de bénéficier des avantages réservés aux membres CLEF.

Inscription: Veuillez vous inscrire sur notre site internet: <https://www.clef-bxl.be/>

Les **inscriptions et paiements** doivent être faits au plus tard le **vendredi 2 octobre 2026** sur le compte bancaire de CLEF:

BE28 3630 2362 7220

BIC: BBRUBEBB

Communication: Efteling + **Nom de famille** (même nom que celui utilisé pour l'inscription).

Un défaut de paiement à la date indiquée résultera en l'annulation de votre inscription.